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ОЦІНКИ ДІЯЛЬНОСТІ ВЛАДНИХ СТРУКТУР
У ПІДГОТОВЦІ ДО ЄВРО-2012

Позитивні відгуки у ЗМІ

Президент УЕФА М. Платини высоко оценил подготовку Украины к
футбольному чемпионату Евро-2012. По его словам, Украина практически
достигла совершенства в подготовке к Евро-2012, осталось доработать
некоторые детали. Такой вывод М. Платини озвучил по итогам заседания
Наблюдательного совета УЕФА.

«Украина отправляется в большую дорогу. В организации Евро-2012
мы требуем совершенства. Оценивая сегодняшнюю ситуацию, можно
уверенно говорить о том, что если не все совершенно, то близко к этому. У
нас будет прекрасный Евро-2012, и я желаю, чтобы хорошо сыграли
игроки сборной Украины. В любом случае, Украина получила прекрасные
стадионы», – отметил М. Платини.

В обсуждении результатов подготовки к Евро-2012 и моментов,
которые осталось доработать, приняли участие Президент УЕФА
М. Платини, вице-премьер – министр инфраструктуры Украины
Б. Колесников и другие высокопоставленные лица.

«До Евро-2012 осталось несколько недель, и мы собрались, чтобы
обсудить некоторые моменты, усовершенствовать несколько деталей. В
целом процесс подготовки идет прекрасно», – отметил президент УЕФА.

Вице-премьер-министр Украины – министр инфраструктуры
Б. Колесников подчеркнул, что за время, оставшееся до Евро-2012, страна
успеет завершить все подготовительные процессы. «Если за 18 месяцев
Украина построила четыре международные аэропорты и стадионы, то
дообустроит 400 кв метров стадиона до 10 мая», – сказал Б. Колесников
(М. Платини доволен подготовкой Украины к Евро-2012 // TopMedia
(http://topmedia.com.ua/news/show/2012-04-12/25038_platini-dovolen-
podgotovkoj-ukrainy-k-evro-2012)).

* * *
Підготовка та проведення Олімпіади-2022 сприятиме покращенню

економіки України та забезпечить створення нових робочих місць в
Карпатському регіоні. На цьому під час наради з питань підготовки заявки
для отримання права на проведення зимових Олімпійських та
Паралімпійських ігор 2022 року наголосив віце-прем’єр-міністр – міністр
інфраструктури України Б. Колесніков. За його словами, підготовка до ОІ
продовжуватиме курс Євро-2012 на модернізацію інфраструктури.
«Олімпійська надія – це шанс для України заявити про себе як про лідера із
зимових видів спорту. Окрім спортивного іміджу такий масштабний
проект дасть значний економічний ефект, адже в його реалізацію будуть
вкладені мільярдні інвестиції. Цей проект дозволить нам створити 100 тис.
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робочих місць і тим самим подолати проблему безробіття у Карпатах», –
підкреслив Б. Колесніков.

 Віце-прем’єр зазначив, що до Олімпіади буде створено належну
спортивну та транспортну інфраструктуру для тренування національних
команд та олімпійського резерву України. «До Олімпіади буде збудовано
12 спортивних споруд. Значних змін зазнає інфраструктура Західного
регіону – очікується будівництво 420 кілометрів нових доріг. Внаслідок
реконструкції та модернізації поліпшиться залізнична лінія регіону», –
сказав він (Віце-прем’єр: Олімпійські Ігри покращать економіку України
// Інформаційний центр «Україна-2012»
(http://ukraine2012.gov.ua/news/196/52742). – 2012. – 13.04).

Негативні відгуки у ЗМІ

Президент УЄФА М. Платіні висловив стурбованість завищеними
цінами в українських готелях на час проведення Євро-2012. Про це він
сказав під час брифінгу у Львові.

«Ціни трошки хвилюють. Думаю з готелями підпишуть контракти і це
врегулює питання. Надіюсь ці контракти будуть витримані, інакше люди
не приїдуть. Думаю українська влада вирішить ці деталі», – прокоментував
М. Платіні ситуацію на готельну ринку в Україні.

Окрім того, досить емоційно коментуючи це питання, М. Платіні
сказав, що до УЄФА зверталися іноземні журналісти з проханням
допомогти знайти їм готелі в Україні за доступними цінами (Іноземні
журналісти просили в М. Платіні знайти їм українські готелі за
доступними цінами // Львівський портал
(http://portal.lviv.ua/news/2012/04/12/112303.html)).

* * *
Ведущие средства массовой информации Бельгии, Нидерландах и

Германии остро раскритиковали ситуацию с ценами на гостиницы в
Украине и процитировали президента УЭФА М. Платини, назвавшего
причиной роста цен «бандитов и мошенников» в Украине.

Основой для острой критики, под которую попала Украина в связи с
ситуацией с ценами на гостиницы, стала статья одного из ведущих
немецких изданий Der Spiegel, в которой раскрываются факты разрыва
контрактов гостиниц с туроператорами для того, чтобы повысить цены.

В частности, в статье описывается, как «преступники с дубинками и
щитами в последние недели штурмовали несколько гостиниц в Киеве с
целью их дальнейшего контроля». «В результате контракты, которые ранее
были заключены между этими гостиницами и немецкой туристической
фирмой TUI на 14 тыс. номеров, были разорваны. После чего цены на
гостиницы были значительно подняты», – говорится в статье.
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В этой связи издание цитирует М. Платини: «Было вложено много
инвестиций, но так как бандиты и мошенники хотят заработать много
денег на чемпионате, придется людям (имеются в виду болельщики. – ИФ)
сказать, что они не могут приехать».

Издание утверждает, что найти жилье без посредничества
турагентства вряд ли возможно. «Некоторые сайты предлагают ночь
отдыха за 450 евро, что составляет обычную месячную арендную плату.
Дома же предлагаются за сумму 750 евро за ночь», – приводит цифры
газета.

Der Spiegel утверждает, что общался с сотрудниками агентства TUI,
которые заявили, что не намерены обращаться в суд по причине
разорванных контрактов. «Шансы на успех очень малы из-за
коррумпированности украинских судов», – поясняет причину издание.

Газета утверждает, что теперь цифры ожидаемого количества
болельщиков, которые прибудут в Украину, будут скорректированы. «Это
– еще один скандал, во время которого Украина зарекомендовала себя на
пути к Чемпионату Европы. Кумовство и коррупция привели к тому, что
цены на стадион слишком высоки, а скоростные дороги не готовы в срок»,
– пишет Der Spiegel.

Эта статья была растиражирована в Нидерландах и Бельгии, причем в
Нидерландах она стала предметом для обсуждения на ведущем
национальном телеканале NOS. Кроме того, тема с ценами на гостиницы
дважды обговаривалась в выпуске новостей с прямым телефонным
включением из Украины.

Аналогичная информация распространена и в бельгийских СМИ –
одной из ведущих газет De Morgen и бесплатной газете Metro. И если De
Morgen обнародовал эту информацию, практически, в полном объеме, то
Metro ограничилось тем, что под фотографией М. Платини разместило
цитату о «бандитах и мошенниках» (На пути к Евро-2012 Украина
заработала в Европе дурную славу // Главком: Новости политики и
экономики (http://glavcom.ua/news/76678.html). – 2012. – 16.04).

* * *
Віце-премєр – міністр інфраструктури Б. Колесніков запевнив, що за

30 днів питання завищення цін на готелі в Україні на час Євро-2012 має
бути врегульоване. Віце-прем’єр Б. Колесніков сказав, що влада буде дуже
вдячна українській пресі, якщо остання з наполегливістю питатиме
керівників готелів, чим вони керуються, піднімаючи в 10 разів ціни.

«Ми можемо провести навіть конкурс на кращий репортаж. А якщо
говорити серйозно, це справді буде допомога. Якщо ви завищуєте ціну в
10 разів, то ви в 10 разів більше повинні заплатити податку на прибуток.
Адже, фактично, звільнення від податків ще не увійшло в силу, так як не
всі готелі отримали зірки. Тому держава, податкова і комісія по цінах
мають впродовж 30 днів прийняти міри», – сказав віце-прем’єр.
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Він додав, що готелі, які вже уклали договори з УЄФА, ціни на
проживання не підніматимуть (Б. Колесніков врегулює ціни на готелі під
час Євро-2012 за 30 днів // Zaxid.net
(http://zaxid.net/home/showSingleNews.do?kolesnikov_vregulyuye_tsini_na_g
oteli_pid_chas_yevro_za_30_dniv&objectId=1252487). – 2012. – 12.04).

* * *
Общественные организации из Донецка, Харькова, Львова и Киева

создали инициативу «Добро пожаловать! Welcome to Ukraine».
 Украинцы отреагировали на критику УЕФА, иностранных СМИ и

футбольных фанатов относительно завышенных цен на гостиничные
номера – они приглашают болельщиков бесплатно останавливаться в них
на Евро-2012.

Общественные организации из Донецка, Харькова, Львова и Киева
поддержали идею депутата Харьковского облсовета И. Варченко и создали
инициативу «Добро пожаловать! Welcome to Ukraine».

 «О нашей стране сейчас рассказывают в Европе много негатива. Мы
хотим показать, что не все так плохо. Украинцы очень гостеприимны», –
рассказала  одна из администраторов инициативы, краевед из Харькова
В. Склярова.

Инициативу уже оформили в социальной сети «Facebook». К этой
группе в сети уже присоединилось две сотни пользователей из Украины и
европейских стран. Первые размещают свои предложения бесплатного
жилья, другие – ищут возможности посетить Украину и чемпионат за
небольшие деньги («Евро-2012»: простые украинцы подготовили ответ
«гостиничной мафии» // Четверта Влада  (http://4vlada.net/politika-i-
biznes/evro-2012-prostye-ukraintsy-podgotovili-otvet-gostinichnoi-mafii). –
2012. – 17.04).

* * *
Норвежский институт общественного здоровья призвал футбольных

фанатов, планирующих посетить Украину во время Евро-2012,
заблаговременно сделать прививки от кори, сообщают европейские СМИ.

«В Украине продолжается распространение кори. С января 2012 года
зафиксировано более 5100 случаев, и ожидается, что их количество
возрастет. Норвежский институт общественного здоровья (Norwegian
Institute of Public Health) рекомендует непривитым людям, которые едут на
Европейский футбольный чемпионат в Украине и Польше, и не болели
корью, заблаговременно сделать прививку перед поездкой», – пишет
healthcanal.com.

Эпицентр заболеваний корью в Украине в настоящий момент
сосредоточен, в основном, на границе с Венгрией, Польшей и Словакией.
Но «ожидается, что вспышка заболевания будет увеличиваться, и в
ближайшие несколько месяцев распространится на другие районы».
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«Поскольку корь очень заразна, а уровень вакцинации в Украине
низок, существует большая вероятность возникновения эпидепии», –
предупреждают норвежские медики.

«Риск заражения корью и другими инфекционными заболеваниями
скорее всего увеличится во время чемпионата Европы по футболу EURO-
2012, который состоится в Украине и Польше с 8 июня по 1 июля
2012 года», – уверены в Норвежском институте общественного здоровья.

Врачи предупреждают, что легче всего заразиться именно в местах
большого скопления людей – на стадионах и улицах больших городов.

Напомним, что по данным Министерства здравоохранения Украины
по состоянию на 13 апреля, в Украине с начала года почти 7,5 тыс. человек
заболели корью. За сутки в Украине было зарегистрировано 95 случаев
подозрения заболевания корью, причем наибольшее их количество – в
западных регионах.

В Ивано-Франковской области было зафиксировано 17 случаев,
Закарпатской – 24, Львовской – 18, Тернопольской – 14, Волынской – 13, в
Ривненской – 3. В Киеве за сутки по данным на 13 апреля было
зарегистрировано 2 случая подозрения заболевания корью.

Для сравнения: за 2011 год Украине было зарегистрировано всего
1513 случаев подозрения заболевания корью (Во время Евро-2012 в
Украине может начаться вспышка кори – медики // Независимое Бюро
Новостей (http://nbnews.com.ua/news/36929). – 2012. – 16.04).

* * *
Из-за плохого инвестиционного климата в Украине инвесторы

практически ничего не вложили в подготовку к Евро-2012. Об этом
рассказал финансовый эксперт В. Суслов.

Он отметил, что, когда Украина шесть лет назад получила право на
проведение Евро-2012, были очень большие надежды на привлечение для
подготовки к проведению чемпионата иностранных и национальных
инвестиций.

«В основном большинство мероприятий по подготовке надеялись
осуществить за счет инвесторов. Реальность оказалась иной. Причина
очень плохого инвестиционного климата в Украине: многочисленность
фактов коррупции, рейдерства и т. д. Инвесторы практически ничего не
вложили в подготовку к Евро-2012. Вся подготовка проводилась за счет
бюджетных средств, конечно, крайне перегружен бюджет. До сих пор не
очень понятно, сколько потрачено на подготовку. По последним данным,
которые были опубликованы, – 80 млрд грн, а Президент Украины
В. Янукович заявил, что 35 млрд грн. Здесь спорный момент, но в любом
случае Евро-2012 государству обошлось дорого», – сказал В. Суслов
(Евро-2012 слишком дорого обошлось Украине – експерт // Главком:
Новости политики и экономики (http://glavcom.ua/news/76701.html). –
2012. – 16.04).
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* * *
Україна піднялась на третє місце в рейтингу ризиків можливого

дефолту. Економісти Світового банку закликають українську владу
схаменутись та активізувати протидію кризі.

Проведення Євро-2012 в Україні може привести до серйозних
проблем для української економіки. Таку думку висловив директор
аналітичного департаменту інформаційно-аналітичного центру «Trends &
Markets» А. Шеверьов. За його словами, незважаючи на деякий позитивний
ефект, пов’язаний з розвитком інфраструктури, ряд тривожних тенденцій
говорять про те, що Україна повторює долю Греції, у якої проблеми
почалися з колосальних збитків після проведення Олімпіади 2004 року.
Тоді греки, витративши на організацію олімпіади 11 млрд євро, повернули
лише 2000000000. Більше половини олімпійських об’єктів з тих пір
пустують або використовуються не за призначенням. А понесені збитки
поклали початок бюджетним і боргових проблем країни. В Україні
ситуація не менш тривожна. Основний тягар з реалізації інфраструктурних
проектів в рамках підготовки до Євро-2012 лягло на держсектор. Приватні
інвестори, переважно, відмовилися вкладати свої кошти в непривабливі з
інвестиційної точки зору об’єкти. В результаті 80 % витрат профінансувала
держава і тільки 20 % – приватний бізнес. Це призведе до боргових
проблем і додаткового навантаження на бюджет – повідомляє
maanimo.com.

Темпи зростання боргових зобов’язань в 2011 році майже вдвічі
обігнали зростання реального ВВП.

«А частка зовнішньої заборгованості в загальній сумі державного та
гарантованого боргу становила 63 %. Ці фактори вказують на існування
боргових ризиків», – такі висновки зробила колегія аудиторів Рахункової
палати, аналізуючи виконання державного бюджету за 2011 рік, пишуть
«Экономические известия».  Одночасно в минулому році майже в два рази
– до 68,8 млрд грн – виросли і витрати з погашення та обслуговування
держборгу. Показавши такий результат, Україна піднялася відразу на третє
місце рейтингу компанії Markit, що оцінила ризики країн по можливості
настання дефолту за борговими зобов'язаннями. Так, за оцінками
фінансових аналітиків Markit, спред країни з кредитно-дефолтних свопів
(CDS) за 2011 рік розширився на 101 б. п. (13 %) і дорівнює в даний час
859 б. п. Вище України тільки Кіпр (1183 б. п.) і Португалія (1075 б. п.).
«Це говорить про те, що інвестори вважають за краще платити більше, щоб
забезпечити повернення коштів у разі суверенного дефолту», –
повідомляється в аналітичному звіті Markit.  За трійкою лідерів йдуть
Аргентина (809 б. п.), Венесуела (712 б. п.), Ірландія (572 б. п.), Угорщина
(546 б. п.), Єгипет (544 б. п.) і Ліван (459 б. п.). «Ринки впоралися з
борговими проблемами Греції, однак можна починати хвилюватися про її
сусідів», – коментують в агентстві. Українські експерти не схильні
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драматизувати ситуацію, запевняючи, що до дефолту Україні ще далеко.
Втім, показники свопів поки не критичні.

Економісти Світового банку закликають українську владу
схаменутись та активізувати протидію кризі. Глобальна економічна
ситуація, що впливає на Україну, погіршилась. І на нас чекає дуже важкий
рік, коли українська економіка сягне кризового дна. У Світовому банку
пророкують: падіння ВВП буде до мінус 9 %. Ситуація почне
виправлятись у кращому разі, коли очікують мінімального зростання в
1 %. Інфляція цього року може скласти майже 16,5 %, а наступного –
скоротитись до 10 %. Утім, і це ще – не найгірша перспектива. Існують
значні ризики щодо ще більш негативного розвитку подій. Це може
трапитись як у результаті подальшого перегляду перспектив світової і
регіональної економіки, а також в результаті відкладання, затягування з
тими необхідними кроками в антикризових заходах з боку органів
української влади. Світова економіка переживає найбільше падіння за
останні 60 років, кажуть експерти. Однак Україна може пом’якшити вплив
кризи, якщо вживе заходів. Зокрема, якщо парламент ухвалить антикризові
закони, які стосуються пенсійної реформи та фінансового стану Нафтогазу,
а уряд – відновить взаємини з МВФ. Світовий банк заявляє, що готовий, як
раніше, допомогти профінансувати дефіцит бюджету. Але знов-таки –
якщо влада продемонструє волю до дій. «Так, ми готові, – запевняє
старший економіст Світового банку М. Райзер. – Але наше фінансування,
як і раніше, буде пов’язане зі створенням програми, що вирішуватиме
проблеми кризи. Просто гроші не розв’яжуть цих проблем. Нам треба
перейти від дискусії до дій і підтримки в парламенті. Якщо цього не
станеться, нам буде важко допомогти» (Моніторинг ЗМІ:  Важкий рік.
Євро-2012 може прискорити дефолт в Україні // Народна газета Є
(http://ye.ua/news/news_8675.html). – 2012. – 17.04).

* * *
Футбольные поля – самая большая проблема польских стадионов в

подготовке к Евро-2012.
На всех без исключения аренах еврочемпионата в Польше должны

уложить новые покрытия. «Наибольшее внимание мы в УЕФА уделяем
качеству полей. Мы тщательно изучили ситуацию и требуем замены
газонов на всех четырех стадионах. Ведь за турниром будут следить
миллиарды людей по всему миру. У вас могут быть прекрасные стадионы,
вокзалы, дороги, аэропорты, но то, что больше всего бросается в глаза во
время телевизионной трансляции, – это собственно поле, на котором
играют футболисты», – заявил президент УЕФА М. Платини.

Кроме того, как отметил М. Платини, качество газона имеет важное
значение для самих игроков. «Польская команда играет в техничный
футбол и плохое состояние поля может помешать. Трава будет основной,
если не единственной визитной карточкой Польши. Телевизионные права,
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которые мы успешно реализовали, связаны с изображением, с тем, что все
увидят в первую очередь», – подчеркнул он (УЕФА требует
перестелить газоны на польских аренах // Левый берег
(http://sport.lb.ua/football/2012/04/13/146192_uefa_trebuet_perestelit_gazoni.
html)).

* * *
 Содержание всех польских стадионов, отстроенных к чемпионату

Европы по футболу, ежемесячно будут обходиться бюджету в 1,5 млн
долларов.

 Эксплуатация самого главного – Национального стадиона –
обойдется дороже всего. Около 470 тыс. долларов ежемесячно придется
тратить на стадион в г. Варшава. Так,  на каждую из спортивных площадок
страны в Гданьске, Вроцлаве и Познане  необходимо выделить около
300 тыс. долларов.

 Стадионы будут получать прибыль для самообеспечения от аренды
коммерческих площадей объектов, а также от проведения мероприятий. Но
этих денег не хватит на содержание стадионов. Ранее сообщалось, что
расходы на содержание Национального стадиона в Варшаве должны могут
составить до 5 млн долларов. Построенные к Евро-2012 стадионы
планируют зарабатывать более 9 млн долларов в год (Стадионы к Евро-
2012 будут обходиться Польше в 1,5 млн долларов ежемесячно // УРА-
Информ (http://ura-nform.com/sport/2012/04/16/stadiony-k-evro-2012-budut-
obkhoditsja-polshe-v-1-5-milliona-dollarov)).

ХІД ПІДГОТОВКИ ДО ЄВРО-2012

Операційний директор УЄФА М. Каллен заявив про те, що україно-
польський турнір побив усі рекорди щодо інтересу до придбання
перепусток на футбольні поєдинки, адже одних тільки заявок на них було
понад 12 млн. «Вільних місць не буде на жодній арені Євро-2012. Є цифри,
які кажуть, що всі квитки на чемпіонат продані. Цей чемпіонат стане
знаковим. Ніколи ще в історії європейського футболу ми не стикалися з
такою увагою до Євро-2012», – відзначив М. Каллен.

Він повідомив, що найбільш активними під час квиткових кампаній
були вболівальники з двох приймаючих країн, Англії, Нідерландів та
Швеції, яким і дісталося найбільше перепусток на матчі майбутньої
континентальної першості. Операційний директор УЄФА також
підкреслив, що Європейський футбольний союз навмисно затягує з
розсилкою квитків, які матимуть декілька ступенів захисту від підробок.
«Офіційна презентація пройде одночасно в Києві та Варшаві 23 квітня.
Нові квитки матимуть більше п’яти ступенів захисту, а адресну розсилку
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для фанатів ми почнемо дуже скоро, і після 10 травня всі, хто купив
квитки, отримають їх поштою», – пояснив М. Каллен (Усі квитки на
матчі фінальної частини Євро-2012 продані // Хрещатик
(http://www.kreschatic.kiev.ua/ua/4072/art/1334166155.html). – 2012. –
12.04).

* * *
Наскільки вдало Україна проведе чемпіонат Європи з футболу

2012 року, настільки прихильно поставиться конкурсна комісія до України
з визначення господаря зимової Олімпіади 2022 року. Про це сказав
Президент України В. Янукович.

«Згідно з тендерними процедурами, в Україні вже працює австрійська
компанія, яка має досвід підготовки до олімпіад», – сказав В. Янукович,
уточнивши, що компанія працює у Львівській, Івано-Франківській та
Закарпатській областях (В. Янукович: Від успіху Євро-2012 залежить
доля Олімпіади // Zaxid.net
(http://zaxid.net/home/showSingleNews.do?yanukovich_vid_uspihu_yevro201
2_zalezhit_dolya_olimpiadi&objectId=1252463). – 2012. – 12.04).

* * *
Президент України В. Янукович наголосив на необхідності

проведення у 2012 році ремонту і реконструкції низки автодоріг загального
користування.

«Треба опрацювати це питання, підготувати відповідні проекти і
включити їх до плану (дорожніх робіт) на 2012 рік», – наголосив
В. Янукович.

За словами Президента, йдеться, зокрема, про під’їзд до Львова від
автодоріг: М-06 Київ – Чоп, Н-09 Мукачеве – Івано – Франківськ – Рогатин
– Львів, Н-02 Львів – Тернопіль, Н-17 Львів – Радехів – Луцьк.

Президент також звернув окрему увагу на необхідність приведення у
належний стан автодоріг Смільниця – Старий Самбір та Сколе – Славське
(До Євро-2012 відремонтують дорогу Мукачево – Івано-Франківськ –
Львів // Агенція новин Фirtka.if.ua
(http://www.firtka.if.ua/?action=show&id=19541). – 2012. – 13.04).

* * *
Президент Украины В. Янукович подписал закон, которым запретил

штрафовать болельщиков на стадионе во время проведения матчей Евро-
2012. Об этом сообщает пресс-служба главы государства.

Закон  «Об особенностях производства по делам об
административных правонарушениях в период проведения финальной
части чемпионата Европы 2012 года по футболу в Украине» Верховная
Рада приняла еще 22 марта.
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Согласно принятому закону, из действующего закона исключается
положение о рассмотрении дел об административных правонарушениях,
совершенных на территории спортивного сооружения во время проведения
массового спортивного или другого культурно-зрелищного мероприятия,
непосредственно на территории спортивного сооружения в специально
оборудованных помещениях.

Напомним, на днях секретарь Совета национальной безопасности и
обороны Украины А. Клюев заявил, что все силовые структуры Украины
ведут ежедневную подготовку для обеспечения безопасности проведения
чемпионата Европы по футболу (Футбольных болельщиков не будут
штрафовать на стадионах // Левый берег
(http://society.lb.ua/life/2012/04/15/146106_shtrafovat_bolelshchikov_vremya.
html)).

* * *
Міністерство охорони здоров’я активно готується до Євро-2012. Про

це під час зустрічі з представниками дипломатичного корпусу розповів
радник міністра охорони здоров’я з питань підготовки до чемпіонату Євро-
2012 в Україні В. Юрченко, повідомляють у прес-службі МОЗ.

«Міністерством охорони здоров’я проводиться максимальна
підготовка медичних закладів, унормування роботи швидкої та екстреної
допомоги для надання медичної допомоги під час проведення чемпіонату»,
– зазначив він.

 За словами В. Юрченка, наразі визначено лікарні, наближені до
стадіонів, які працюватимуть екстреному режимі. Окрім цього, йдуть
перемовини і зі страховими компаніями, які будуть надавати свої послуги
іноземцям.

 «Триває робота із низкою страхових компаній, що надаватимуть
допомогу іноземним вболівальникам за страховими полісами. Необхідна
інформація розміщується на сайті МОЗ з можливістю ознайомлення
англійською, французькою, іспанською та польською мовами та перебуває
у режимі поповнення», – повідомив радник міністра охорони здоров’я.

 Участь в обговоренні стану підготовки України до Євро-2012 взяли
також представники Міністерства інфраструктури України, Міністерства
внутрішніх справ, Міністерства закордонних справ, Міністерства
надзвичайних ситуацій, Управління державної охорони та
держадміністрацій приймаючих Євро-2012 міст (Дипломатів
поінформували щодо стану медзакладів до Євро-2012 // Інформаційне
агентство «Регіональні Новини» (http://regionews.com.ua/node/39839). –
2012. – 12.04).

* * *
 Представники державних залізничних компаній України, Польщі,

Російської федерації і Білорусі підписали у Варшаві меморандум про
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співпрацю під час проведення фіналу чемпіонату Європи з футболу, який
пройде на початку літа в чотирьох українських і чотирьох польських
містах.

 Свій підпис під документом поставили голова правління польської
PKP Intercity Я. Малиновський, начальник головного управління
пасажирських перевезень «Укрзалізниці» О. Іванько, гендиректор ВАТ
«Федеральна пасажирська компанія» («дочка» РЖД) М. Акулов і
заступник директора залізничної компанії Білорусі В. Михалик.

 Керівник PKP Intercity на прес-конференції відзначив, що компанії
підписують не протокол про наміри, а конкретний документ, що визначає
умови їх співпраці під час проведення фіналу Євро-2012.

 Я. Малиновський нагадав про намір запустити додаткові потяги під
час чемпіонату не тільки між Польщею та іншими державами, а й
усередині країни.

 «Нашою спільною метою є надання максимально якісних послуг
пасажирам», – сказав глава правління PKP Intercity, що спеціалізується в
Польщі на міжнародних перевезеннях і перевезеннях між найбільшими
польськими містами.

 О. Іванько відзначив, що «Укрзалізниця» готова до перевезення
більшої кількості пасажирів під час Євро-2012, відзначивши, що вона
здійснюватиметься як за рахунок додаткових вагонів на діючих
маршрутах, так і за рахунок організації додаткових потягів.

 Він сказав, що між Польщею і Україною під час чемпіонату зможе
курсувати до 18 потягів, і ще від 20 до 30 потягів «Укрзалізниця» може
пропустити транзитом з Росії до Польщі.

 Представник української компанії також повідомив, що поїздами між
країнами – організаторами Євро-2012 максимум на добу зможуть проїхати
15 тис. осіб, зазначивши, що реальну кількість уболівальників, які поїдуть
на чемпіонат залізницею, буде видно за кількістю проданих квитків.

 За його словами, до 8 тис. людей можуть поїхати поїздом через пункт
пропуску Мостиська-Перемишль (Львівська область), і до 7 тис. на пункті
Ягодин-Дорогуськ (Волинська область).

 При цьому представник РЖД повідомив, що на Євро-2012 щодоби до
4 тис. людей може приїхати з Росії до Польщі, зазначивши, що у зв’язку з
чемпіонатом він прогнозує цього року рекордну кількість перевезених
пасажирів між країнами.

 Учасники конференції також відзначили, що залізничні компанії
сприятимуть наданню максимально якісних послуг і сприятимуть у
питаннях проходження прикордонного і митного контролю, який діє між
Польщею, що входить у ЄС, і Україною, РФ і Білоруссю.

 Також Я. Малиновський додав, що точна кількість додаткових потягів
залежатиме від попиту з боку уболівальників, зазначивши, що це також
залежатиме від результатів окремих матчів європейського чемпіонату.
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 Як повідомлялось, у квітні PKP Intercity оголосила про намір
запустити на час проведення Євро-2012 п’ятдесят додаткових потягів
усередині країни, які зможуть перевезти 45 тис. пасажирів, і, згідно з
останніми даним, майже 80 додаткових міжнародних потягів, зокрема, з
Чехією, Росією, Німеччиною і Україною (Залізниці України, Польщі, РФ і
Білорусі об’єднаються на час Євро-2012 // Обозреватель
(http://obozrevatel.com/society/98174-zaliznitsi-ukraini-polschi-rf-i-bilorusi-
obednayutsya-na-chas-vro.htm). – 2012. – 14.04).

* * *
 УЕФА создало официальную программу Евро-2012 для мобильных

телефонов.
Эта программа содержит наиболее полную информацию о ведущих

сборных Старого Света. Приложение будет доступно для пользователей
восьми платформ – iOS, Android, Windows Phone, Blackberry, Bada и Java,
информирует сайт Евро-2012. Эта программа также предложит последние
новости о турнирах и  командах, комментарии в прямом эфире и видео-
интервью.

 У пользователей платного аккаунта будет возможность ознакомиться
со статистикой, обзорами интересных игровых моментов. Кроме этого,
программа даст пользователям возможность делиться новостями с
помощью Facebook и Twitter (УЕФА выпустил официальное приложение
Евро-2012 для мобилок // УРА-Информ (http://ura-
inform.com/ru/sport/2012/04/17/uefa-vypustil-ofitsialnoe-prilozhenie-evro-
2012-dlja-mobilok)).

* * *
   Работодатели не поднимут зарплаты временным работникам на

Евро-2012, потому что многие компании планируют развивать бизнес
после чемпионата, и будут нанимать сотрудников будут на постоянную
работу. Об этом рассказала региональный бизнес-юнит менеджер
Ю. Пасечная.

 «Уровень оплаты труда в период проведения чемпионата не будет
отличаться от обычной. Более того, многие отели и гостиничные
комплексы, набирая сейчас сотрудников, планируют нанять их на
постоянную работу, так как многие планируют развивать бизнес и после
чемпионата, не уменьшая темпы», – подчеркнула она.

 К тому же, добавила эксперт, во время проведения чемпионата
ожидается достаточно много волонтеров, то есть людей, которые работают
бесплатно, для того, чтобы стать частью спортивной и культурной истории
страны. На их фоне вряд ли работодатели будут повышать зарплаты своим
сотрудникам.

 Ю. Пасечная также отметила, что, подбирая сотрудников,
работодателям нужно думать об имидже своей компании. «Работодателям,
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нанимая большое количество сотрудников, нужно стараться тщательно
отбирать персонал, потому что компанию или заведение потом долго
будут помнить далеко за пределами нашей страны. Поэтому нужно
постараться это сделать заранее, обучив новый персонал, или
воспользоваться услугами рекрутинговой компании, у которой ресурсов
больше для тщательного поиска и отбора. Соискателям же нужно заранее
оговаривать функции и сроки работы и оплаты», – подчеркнула експерт
(Временным работникам Евро-2012 зарплаты не поднимут //
Обозреватель (http://finance.obozrevatel.com/trends/37059-vremennyim-
rabotnikam-evro-2012-zarplatyi-ne-podnimut.htm). – 2012. – 12.04).

* * *
У дні матчів Євро-2012 Варшава планує прийняти до 150 тис.

вболівальників. У свою чергу, у нематчеві дні столицю Польщі відвідають
близько 40 тис. туристів. Про це Польській інформаційній агенції (PAP)
повідомила мер Варшави А. Гронкевич-Вальц.

Міська влада підрахувала, що під час проведення матчів
вболівальникам майже 2 тис. разів буде надаватися медична допомога. З
них 400 випадків можуть бути з госпіталізацією. «Наші розрахунки
базуються на досвіді інших міст, в яких раніше проводився чемпіонат
Європи», – зазначає А. Гронкевич-Вальц. В свою чергу, вона запевнила,
що проведення Євро-2012 не вплине на якісне медичне обслуговування
мешканців польської столиці.

Під час проведення матчів чемпіонату в Україні для забезпечення
якісного медичного обслуговування залучатимуть кращих медичних
працівників. Долати мовний бар’єр лікарям допомагатимуть студенти 4-го
і 5-го років навчання медичних закладів України, які володіють трьома-
чотирма іноземними мовами (У дні євроматчів Варшава чекає 150 тис.
фанів // Інформаційний центр «Україна-2012»
(http://ukraine2012.gov.ua/news/181/52734). – 2012. – 13.04).

КИЇВ

Реалізація і перспективи

Киевские власти просят Кабинет министров Украины объявить в
Киеве дни матчей чемпионата по футболу Евро-2012 выходными. Об этом
сообщил заместитель главы Киевской городской администрации
А. Голубченко.

«Мы, как и все принимающие города, поддержали инициативу об
объявлении дней матчей выходными днями. Соответствующее
предложение мы направили в Кабинет министров и теперь ждем решения
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правительства», – сообщил А.  Голубченко. По его словам, такую
инициативу поддержали все принимающие Евро-2012 города.

«Теперь последнее слово за правительством», – отметил он, добавив,
что в Киеве будет проведено наибольшее количество матчей Евро-2012
среди всех принимающих городов Украины (Во время Евро-2012 в Киеве
планируются дополнительные выходные // Утро-Украина
(http://www.utro.ua/ru/sport/vo_vremya_evro_2012_v_kieve_planiruyutsya_do
polnitelnye_vyhodnye1334235319). – 2012. – 12.04).

* * *
Розпорядження КМДА від 07.03.2012 № 373 «Про доповнення

адресного переліку будівель та споруд приватної, колективної і державної
форми власності, на яких будуть проводитися роботи з капітального
ремонту фасадів, покрівель будівель та споруд, благоустрою
прибудинкових територій в рамках підготовки міста Києва до проведення
фінальної частини чемпіонату Європи 2012 року з футболу».

Міська влада продовжує готувати Київ до прийому фінальних матчів
футбольного чемпіонату Євро-2012. Як відомо, у центрі місті було
відремонтовано багато фасадів та покрівель будинків. Адресний перелік
приміщень, які підлягають ремонту, розширено ще на 29 позицій.
Відповідне розпорядження підписав голова КМДА О. Попов. Зокрема
відремонтують будівлі за такими адресами: бульв. Тараса Шевченка, 12;
Кудрявський узвіз, 7; вул. Академіка Янгеля, 5; вул. Металістів, 3; вул.
Виборзька, 3; вул. Борщагівська, 148; вул. Артема, 7; пров. Ковальський,
5 тощо. Контроль за виконанням цього розпорядження покладено на
заступників голови КМДА відповідно до розподілу службових обов’язків
(Розпорядження КМДА //  Хрещатик
(http://www.kreschatic.kiev.ua/ua/4072/art/1334168305.html). – 2012. –
12.04).

* * *
Во время проведения Евро-2012 киевлянам рекомендуют

максимально ограничить количество поездок частным транспортом.
Вместо этого горожанам предлагают использовать пассажирский
транспорт общественного пользования. Об этом сообщили в Главном
управлении транспорта и связи КГГА.

В свою очередь, городская власть разрабатывает механизм
осуществления заезда и выдачи пропусков для проезда транспорта
технологического обслуживания в зоны, которые будут закрыты для
движения частного транспорта.

Как сообщалось ранее, владельцы билетов на матчи УЕФА Евро-2012
будут бесплатно пользоваться общественным транспортом. В свою
очередь директор турнира УЕФА Евро-2012 в Украине М. Лубкивский
уточнил, что речь идет о бесплатном проезде общественным транспортом
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в течение 36 часов в день матча и половину следующего дня при условии
предъявления билета на матч (На Евро-2012 киевлянам советуют
забыть о своих авто // Четверта Влада  (http://4vlada.net/obshchestvo/na-
evro-2012-kievlyanam-sovetuyut-zabyt-o-svoikh-avto). – 2012. – 12.04).

Проблеми

У цьому році Київенерго починає щорічні гідравлічні випробування
тепломережі раніше. Першими залишаться без гарячої води мешканці
Лівого берега.

Графік відключення гарячої води в поточному сезоні сформували з
урахуванням термінів проведення футбольного чемпіонату Євро-2012.
Вирішено, що в червні випробування тепломереж проводитимуться у
спальних районах Києва. Завершити випробування планують у вересні,
повідомили в прес-службі Київенерго.

 Платити за невикористану гарячу воду киянам не доведеться:
обіцяють, що ЖЕКи не будуть нараховувати гроші за тимчасово неіснуючу
послугу.

 З 23 квітня по 7 травня випробування тепломереж проведуть в
частині Дарницького, Дніпровського, Солом’янського районів (житловий
масив Лівобережний, Стара Дарниця, ДВРЗ, Харківський масив, Соцмісто,
Нова Дарниця, масив Відрадний), з 23 квітня по 13 травня – в частині
Святошинського району (Галагани) (Через Євро-2012 у Києві не буде води
// Інформаційне агентство «Регіональні Новини»
(http://regionews.com.ua/node/40259). – 2012. – 13.04).

РЕГІОНИ УКРАЇНИ

Реалізація і перспективи

У Львові з робочим візитом перебуває делегація на чолі з
президентом УЄФА М. Платіні. У рамках візиту проходить засідання
Наглядової ради УЄФА. Під час засідання планується розглянути
підготовку до турніру, зокрема, стан вирішення відкритих питань
напередодні чемпіонат. Про це повідомили у прес-службі Львівської
міської ради.

В обговоренні беруть участь міський голова Львова А. Садовий,
віце-прем’єр-міністр – міністр з інфраструктури України Б. Колесніков,
президент федерації футболу України Г. Суркіс, директор турніру в
Україні М. Лубківський, операційний директор УЄФА М. Каллен та інші
посадові особи.
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Планується участь Президента УЄФА у заходах з нагоди відкриття
нового терміналу львівського аеропорту.

Місто Лева – єдине українське місто-господар, яке відвідує
президент УЄФА під час візиту. М. Платіні у рамках свого об’єднаного
візиту до України і Польщі також відвідає Варшаву (М. Платіні прибув до
Львова // Євро-2012
(http://2012ua.net/news/mishel_platini_pribuv_do_lvova/2012-04-12-9644)).

* * *
Президент УЄФА М. Платіні під час візиту до Львова розповів, що

на його думку було найскладнішим у підготовці Львова до Євро-2012.
«Найскладніше було те, що треба було починати з нуля і, що

стосується стадіону, і що стосується аеропорту у Львові», – сказав
М. Платіні.

За словами президента УЄФА, ще залишається декілька тижнів до
чемпіонату, впродовж яких він матиме ряд зустрічей щодо підготовки
України.

Окрім того,  М.  Платіні визнав,  що декілька років тому мав сумніви
щодо підготовки України до Євро-2012.

«Сподіваюсь, що українці і поляки зможуть влаштувати гарну
атмосферу для вболівальників», – додав М. Платіні.

На завершення президент УЄФА сказав, що з часом українці оцінять
проведення Євро-2012, оскільки всі великі події завжди допомагають
країнам господарям рухатись вперед (З часом українці оцінять
проведення Євро-2012, – М. Платіні // Zaxid.net
(http://zaxid.net/home/showSingleNews.do?z_chasom_ukrayintsi_otsinyat_pro
vedennya_yevro2012__platini&objectId=1252464). – 2012. – 12.04).

* * *
Президент України В.  Янукович та президент УЄФА М.  Платіні

урочисто відкрили новий термінал Міжнародного аеропорту Львів імені
Данила Галицького.

Символічно стрічку перерізали Президент В. Янукович, президент
УЄФА М. Платіні віце-премєр, міністр інфраструктури Б. Колесніков та
голова Львівської ОДА М. Костюк.

Також В. Янукович та Платіні відкрили погруддя королю Данилу
Галицькому, скульптором якого є Е. Мисько.

Під час церемонії відкриття Президент В. Янукович наголосив, що
Львів отримав новий найсучасніший термінал, який буде пропускати
близько 2100 пасажирів на годину. У будівництво терміналу держава
вклала близько 3 млрд грн.

«90 % цих коштів вкладено за останні два роки», – відзначив
В. Янукович. Президент додав, що місцева влада тепер має забезпечити
належну інфраструктуру навколо аеропорту.
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В. Янукович подякував президенту УЄФА М. Платіні, «який повірив,
що Україна має можливість, сили і дотримає слова при виконанні таких
міжнародних проектів, як Євро-2012».

Президент зазначив, що цього року в Україні будуть відкриті всі
чотири аеропорти приймаючих міст, вже побудовано сучасні
автомагістралі, однак і надалі триває напружена робота. «Навіть в останню
ніч перед «Євро-2012» ми будемо прибирати і чекати гостей, але ми
гостинно їх зустрінемо», – сказав В. Янукович. Президент додав, що «було
б непогано, якби у фіналі Україна зустрілася з Францією».

М. Платіні подякував Президенту України за можливість проведення
в Україні «Євро-2012». «Можна любити чи не любити футбол, але те, що
вся інфраструктура була створена – це прекрасно», – сказав президент
УЄФА (В. Янукович і М. Платіні відкрили новий термінал львівського
аеропорту // Західна інформаційна корпорація
(http://zik.ua/ua/news/2012/04/12/343837)).

                                                           * * *
Президент України В. Янукович перебуваючи у   Львові зазначив, що

до Євро-2012 залишились невеликі обсяги будівельних робіт. «Я вже
сказав, безумовно, ми будемо до останньої ночі готуватись… Це наш
обов’язок», – сказав він.

«Важливо, що відкриття терміналу (аеропорту «Львів», – ред.)
відбувається в терміни, визначені проектом. Дуже важливо, що цей
принцип зберігається при підготовці Євро-2012 в цілому в Україні. Ми
добре розуміємо, що нам деякий обсяг робіт ще треба зробити. Це
роботи,пов’язані з безпекою, це роботи, які пов’язані, ну я сказав би так, з
підготовкою до надання належного сервісу для наших гостей і невеличкі
обсяги робіт будівельних залишились», – сказав В. Янукович (Об’єкти до
Євро-2012 відкривають за графіком,  – В. Янукович // Zaxid.net
http://zaxid.net/home/showSingleNews.do?obyekti_do_yevro_vidkrivayut_za_g
rafikom__yanukovich&objectId=1252491). – 2012. – 12.04).

                                                     * * *
Аеропорт «Львів» імені Данила Галицького з 30 квітня буде

працювати у міжнародному режимі. Про це сказав під час перебування у
Львові віце-прем’єр-міністр України Б. Колесніков.

За словами віце-прем’єр-міністра, за два тижні всі авіакомпанії
перейдуть сюди (в аеропорт «Львів», - ред.), а з 30 квітня аеропорт
працюватиме у міжнародному режимі.

Окрім цього,  Б.  Колесніков додав,  що з 1  липня закінчується
чемпіонат Європи з футболу,  і з 15 липня сюди (в аеропорт «Львів» - ред.)
перейдуть і внутрішні рейси (Б. Колесніков: З травня аеропорт «Львів»
працюватиме у міжнародному режимі // Zaxid.net
(http://zaxid.net/home/showSingleNews.do?kolesnikov_z_travnya_aeroport_lv



21

iv_pratsyuvatime_u_mizhnarodnomu_rezhimi&objectId=1252457). – 2012. –
12.04)).

* * *
Віце-прем’єр-міністр охорони здоров’я Р. Богатирьової переконана у

потужному медичному потенціалі Львівської області.
Міністр охорони здоров’я назвала підготовку до майбутнього

чемпіонату Європи з футболу візитівкою України і відмітила, що до Євро-
2012 львів’яни підготувались добре.

Крім того, Р. Богатирьова зазначила, що  до кінця квітня вона планує
відвідати більшість областей України, для того, аби вивчити якість
надання медичної допомоги населенню.

У Львові міністр охорони здоров’я відвідала Львівський обласний
державний клінічний лікувально-діагностичний кардіологічний центр,
Львівський обласний клінічний перинатальний центр, Львівський
державний онкологічний регіональний лікувально-діагностичний центр
(До Євро-2012 львів’яни підготувались добре – Р. Богатирьова //
ВГОЛОС  (http://vgolos.com.ua/zhyttya/news/4982.html). – 2012. – 12.04).

                                                            * * *
Львовский ресторатор прислушался к рекомендациям местной власти

относительно организации работы во время Евро-2012 и перевел меню в
сети своих заведений аж 8 языками, среди которых, – английский,
немецкий, португальский, датский, французский. Об этом сообщает пресс-
служба Львовского горсовета.

«Мы осуществили перевод меню, поэтому туристы легко смогут
понять состав наших блюд и достойно оценить их вкус. Мы предложим
посетителям кушанья непосредственно львовской кухни», – сказал
владелец ресторанов В. Арзуманян.

Напомним, что рестораторам на период Евро-2012 порекомендовали
провести Wi-Fi, оформить меню тремя языками, научить официантов
английскому и разработать тематические меню для фанов.

Требования и рекомендации к местам общественного питания на
период Евро-2012 озвучили на встрече рестораторов с местной властью
Львова, на которую собралось около 100 участников.

В частности, в ресторанах должны быть платежные терминалы для
расчета банковскими карточками и доступ к сети Интернет через Wi-Fi.
Каждое заведение должно поддерживать отличное санитарно-
гигиеническое состояние, работать по продленному графику в дни матчей,
а ввоз продуктов осуществлять до 8.00 часа, особенно в центре города.

Кроме того, руководителям заведений общественного питания
предложили провести обучение персонала, который должен
придерживаться единственного корпоративного стиля и владеть
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английским языком, а рестораны обеспечить картами города и схемами
движения транспорта.

В перечень блюд рекомендуют добавить специальное фан-меню для
болельщиков, а также ввести услуги «Возьми еду с собой» (К Евро-2012 в
ресторанах Львова меню перевели 8 языками // Ирта-fax
(http://irtafax.com.ua/news/2012/04/2012-04-12-02.html)).

                                                            * * *
Під час Євро-2012 у Львові охорону громадського порядку

забезпечуватимуть 1,5 тис. працівників міліції, а в дні матчів – 2,5 тис.
працівників, повідомив начальник ГУ МВС у Львівській області О. Рудяк.

На сьогодні, за словами О. Рудяка, вирішується питання про те, чи
буде до охорони громадського порядку залучено ще 1,5 тис. працівників
міліції з інших областей.

Щодо охорони громадського порядку безпосередньо на стадіоні під
час матчів головний міліціонер Львівщини повідомив: «В чаші стадіону
міліціонери будуть присутні лише групами особливого реагування –
штурмовими групами. Їх буде певна кількість людей – я не розголошую цю
інформацію. Вони будуть перебувати в підтрибунних приміщеннях на
момент ускладнення оперативної обстановки».

«Згідно всіх положень УЄФА і нормативних моментів, які є по
нашому стадіону і по приймаючих стадіонах Євро-2012, міліція не може
перебувати в чаші стадіону. Але був досвід ЮАР, коли на стадіоні їхня
внутрішня служба влаштувала страйк перед самими матчами, і було
прийнято рішення перед самими матчами (чемпіонату світу з футболу
2010 року – ред.) керівництвом про те, щоб міліцію ввели на стадіон. Я
думаю, що в нас цієї ситуації не буде і ми справимося з виконанням
функціональних завдань: як служба охорони стадіону, так і міліція», –
додав О. Рудяк.

Щодо забезпечення громадського порядку у фан-зоні у Львові
начальник ГУ МВС у Львівській області лише повідомив, що розрахунок
необхідного для цього кількісного складу працівників міліції є. Окрім того,
за словами О. Рудяка, зараз вирішується питання щодо додаткового
обладнання Львова камерами відеоспостереження.

Також О. Рудяк зазначив, що працівники міліції Львівщини вже
отримали розмовники з англійської, німецької та інших мов, додаючи, що
ці розмовники є «смішними». Загалом на сьогодні 232 працівники обласної
міліції, за його словами, володіють іноземною мовою (крім російської),
причому деякі з них знають аж по 6 мов (Під час матчів Євро-2012 у
Львові працюватиме 2,5 тис. міліціонерів, – О. Рудяк // Zaxid.net
(http://zaxid.net/home/showSingleNews.do?pid_chas_matchiv_yevro_u_lvovi_
pratsyuvatime_25_tis_militsioneriv__rudyak&objectId=1252391). – 2012. –
11.04).
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* * *
Медіа-концепція Львова до Євро-2012 буде базуватися на чотирьох

основних меседжах: «Львів – останній невідкритий скарб Європи», «Львів
– місто українських цінностей», «Львів – місто подій», а також «Львів – ІТ-
центр України». Усі вони адресуватимуться ЗМІ, які потім
спрямовуватимуть їх для своєї аудиторії. Про це повідомила провідний
менеджер з інформаційної політики та PR ЛКП «Агенція з підготовки
Львова до Євро-2012» Л. Дунець.

Як розповідає спеціаліст, відповідно до концепції,  усе починається з
планування роботи. «Далі ми переходимо до виготовлення промоційної
продукції чи матеріалів для медіа. Після цього йде розповсюдження цієї
продукції. Потім ми здійснюємо моніторинг усіх ЗМІ, які писали про ту
інформацію, яку ми подавали. У кінці все це аналізуємо і знову
переходимо до планування, врахувавши звісно зміни чи недоліки
попередньої роботи», – зазначає Л. Дунець.

Вона розповіла, що дуже багато журналістів та туристів, які приїздять
до Львова, кажуть, що він подібний на Прагу, але набагато кращий,
оскільки у місті Лева нема стільки багато туристів – у цьому «Львів –
невідкритий скарб Європи». «В свою чергу, «Львів – місто українських
цінностей» Часто до Львова приїжджають туристи з інших регіонів
України, аби згадати, які колись були українські традиції. Поряд з цим,
«Львів – місто подій», адже у ньому відбувається не менше 100 фестивалів
кожного року. Останній наш меседж, адресований для журналістів, які
будуть у нашому місті на Євро-2012,  – «Львів – ІТ-центр України», –
резюмує Л. Дунець (Львів визначив медіа-пріоритети на Євро-2012  //
Інформаційний центр «Україна-2012»
(http://ukraine2012.gov.ua/news/194/52706). – 2012. – 12.04).

* * *
Крымские таможенники готовятся к предстоящему наплыву туристов

во время проведения футбольного чемпионата «Евро-2012». Начальник
Крымской таможни В. Набока сообщил на пресс-конференции, что
сотрудники ведомства активно изучают иностранные языки, а на
таможенных постах будут введены технические новшества,
предназначенные для того, чтобы облегчить туристам преодоление
языкового барьера.

По словам  В. Набоки, сотрудники таможни не только
совершенствуются в английском языке, но и изучают этикет.

– Несколько раз в неделю таможенники принимают участие в
занятиях. В ближайшее время планируется проведение тестирования и
экзаменов. Учебный процесс планируем завершить в течение мая, –
сообщил В. Набока.

Он добавил, что в здании международного аэропорта «Симферополь»
установят мониторы, на которых будут транслироваться информационные
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ролики об основных таможенных правилах и других нюансах,
необходимых для иностранцев, на нескольких языках.

В. Набока также сообщил, что «Евро-2012», который будет
проводиться на Украине, важен и для Крыма, поскольку на аэропорт
«Симферополь» ляжет немалая нагрузка по приёму пассажиров.

– В дни проведения чемпионата мы ожидаем прибытия до
50 воздушных судов в день, – сообщил он.

Начальник Крымской таможни информировал, что изменения
коснутся не только воздушного, но и водного коридора, ведущего на
полуостров. Он заявил, что на паромной переправе «Крым – Кубань» будет
курсировать третий паром. Кроме того, изменится внешний вид пункта
таможенного контроля.

– Главная задача перемен – сформировать надёжный алгоритм между
всеми службами, занятыми в процессе пропуска гостей на «Евро-2012», –
подчеркнул В. Набока.

Несмотря на то, что официально Крым не участвует в «Евро-2012»,
полуостров будет представлять значительный интерес для болельщиков,
отметил он.

– В периоды между матчами футбольные фанаты могут отправляться
на отдых в автономию, осмотреть достопримечательности, поэтому Крым
должен быть готов к большому количеству туристов, – подчеркнул
В. Набока.

Он заверил, что руководство Крымской таможни приложит максимум
усилий, чтобы гости полуострова остались довольны и не испытывали
неудобств во время прохождения таможенного контроля, а также
таможенного оформления багажа.

Напомним, что съёмочная группа немецкой телерадиокомпании RBB
несколько недель путешествовала по городам «Евро-2012». На польско-
украинской границе группа провела всю ночь. Все формальности с
польской стороной были решены за 15-20 минут. Украинские
пограничники и таможенники заставили немецких журналистов ждать на
границе семь часов без объяснения причин задержки. После стали
требовать с журналистов деньги за нахождение их автомобиля на стоянке,
объясняя это тем, что вместо «бесплатных» четырёх часов машина
простояла семь.

– Это провокация со стороны работников СМИ, – прокомментировал
ситуацию В. Набока. – Относительно задержки этих граждан проводятся
проверки. Дело в том, что очень отличается информация, которую дали
представители средств массовой информации Германии относительно
времени их контроля на границе, от того времени, которое реально
зафиксировано. Сейчас мне не хочется делать выводов, но работникам
государственной пограничной и таможенной служб нужно всегда помнить
о том, что провокационные действия тоже будут иметь место. Очень
грустно, когда провокационные действия становятся широко
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распространёнными, в первую очередь в СМИ, – отметил начальник
Крымской таможни (Ермолин А. Этикет для «Евро-2012» // Крымская
правда (http://www.kp.crimea.ua/newspapers/2012/04/12/ehtiket-dlya-evro-
2012). – 2012. – 12.04(N66)).

* * *
Во время Евро-2012 милиционеры Житомирщины будут помогать

коллегам в Киеве обеспечивать охрану общественного порядка –
поскольку Житомирская область является одной из транзитных и наиболее
приближенных к столице Украины областей, среди задач работников
органов внутренних дел во время проведения чемпионата по футболу, в
первую очередь поставлена задача охраны общественного порядка и
безопасность дорожного движения. В частности – на дорогах
международного сообщения Киев-Ковель и Киев-Чоп.

 Следовательно, сообщил начальник Отдела охраны общественного
порядка УМВД Украины в Житомирской области Ю.  Демяненко,
указанные автодороги распределены на отдельные участки, которые будут
обслуживаться специальными группами, в состав которых входит около
200 правоохранителей.

 Управлением внутренних дел области разработаны схемы
стандартных ситуаций общения работников милиции с иностранцами,
которые направлены на места для использования в повседневной работе.

 Кроме этого, к работе дежурных частей территориальных
подразделений и стационарных постов (а их на территории Житомирщины
три) планируется привлечь 27 студентов-переводчиков Житомирского
государственного университета им. И. Я. Франка и 56 волонтеров из числа
преподавателей учебных заведений области.

 Особое внимание уже сейчас к заведениям общественного питания,
отдыха и развлечений, которые могут стать микро фан-зонами или, так
званными, зонами гостеприимства для просмотра футбольных матчей. На
сегодня совместно с другими ответственными органами власти
определенно почти 270 таких мест на территории области. Конечно,
подавляющее их большинство в областном центре и вдоль
автомагистралей.

 Также свыше 230 работников органов внутренних дел Житомирщины
в составе сводного отряда будут оказывать практическую помощь
коллегам в Киеве в обеспечении общественного порядка непосредственно
во время проведения футбольных матчей и их пересмотра в фан-зонах. В
частности, рассказал Ю. Демяненко, в столицу прибудут инспекторы
патрульно-постовой службы, роты милиции особого назначения «Беркут»,
управлений Государственной службы охраны и Госавтоинспекции
(Ващенко А. Бердичевские милиционеры будут охранять европейских
туристов от местных жителей // Бердичів діловий
(http://www.berdichev.biz/content/view/7399/1). – 2012. – 12.04).
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* * *
Николаевская милиция готова к «Евро-2012» – в этом могли

убедиться журналисты, поприсутствовавшие на тактико-специальных
учениях «Волна», которые были проведены на территории милицейского
городка.

Сводный отряд УМВД в Николаевской области должен был
продемонстрировать свою готовность в нескольких «непредвиденных
ситуациях». Сначала надо было оттеснить футбольных хулиганов от
билетных касс, потом – пресечь массовые беспорядки после проведения
футбольного матча. «Беспорядки» были действительно массовыми –
300 футбольных хулиганов, роль которых играли правоохранители,
бросались на милиционеров с палками, камнями, в общем, вели себя
крайне агрессивно. Естественно, их усмирили.

Но на этом учения не завершились. Сотрудники ГСО «задержали» и
«обезвредили» вооруженных преступников, напавших на инкассаторский
автомобиль, а «грифоновцы» отразили «нападение» на лицо, находящееся
под государственной защитой.

Руководство УМВД осталось довольно результатами учений, а
командиры, руководители групп и личный состав сводного отряда
оперативного реагирования № 1 усовершенствовали и закрепили свои
знания и навыки (Массовых беспорядков не будет – милиция не даст //
Вечерний Николаев (http://www.vn.mk.ua/stories.php?id=15604). – 2012. –
12.04).

* * *
Приближается проведение финальной части Чемпионата по футболу

Евро-2012. В городе Донецке в июне состоятся пять футбольных матчей.
Долгожданное событие для всех любителей этого вида спорта. В период их
проведения планируется прибытие в Украину значительного количества
иностранных граждан, которые будут следовать и через Луганскую
область, в частности, через город Краснодон.

«Для обеспечения общественной безопасности будет задействован
весь личный состав Краснодонского ГО ГУМВД, – рассказала начальник
сектора охраны общественного порядка майор милиции М. Жукова.

– Будут усилены патрульно-постовые наряды, которые осуществляют
охрану правопорядка на улицах и в других общественных местах.

На сегодняшний день сотрудниками Краснодонского ГО ГУМВД
Украины в Луганской области проводятся встречи с трудовыми
коллективами города, а также с учащимися учебных заведений, в ходе
которых правоохранителями проводятся беседы о необходимости
соблюдения законности и о недопущении совершения правонарушений».

В период проведения Евро-2012 ожидается значительное увеличение
движения транспортных средств. В связи с этим, в Краснодоне особое
внимание правоохранители обратят на безопасность дорожного движения
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и уже к концу мая за счет бюджетных средств планируется установка
наружного видеонаблюдения с выведением изображения в дежурную часть
городского отдела милиции (В Краснодоне к Евро-2012 появятся камеры
видеонаблюдения и профилактические беседы с підростками // City
News (http://www.citynews.net.ua/news/18766-v-krasnodone-k-evro-2012-
poyavyatsya-kamery-videonablyudeniya-i-profilakticheskie-besedy-s-
podrostkami.html). – 2012. – 13.04).

* * *
Донецька міська влада пропонує в дні матчів Євро-2012 скоротити

робочий день, а не робити вихідний. Про це сказав на прес-конференції
міський голова О.  Лукь’нченко.

«Ми запропонували зробити скорочений робочий день, коли
відбудуться матчі. Матчі, зазвичай, проходять вечірньої пори», – зазначив
міський голова.

За його словами, в літній період часу людям особливо потрібні вихідні
дні, і зобов’язати потім городян їх відпрацьовувати не дуже правильно.

О. Лук’янченко зазначив, що це не остаточне рішення, а тема для
переговорів із місцевим організаційним комітетом і з УЄФА.

«З цього питання ведуться переговори, полеміка», – резюмував мер
(Міська влада Донецька пропонує на час матчів Євро-2012 скорочувати
робочий день // Чемпіон
(http://www.champion.com.ua/euro2012/2012/04/11/487880).

* * *
Вопросы, связанные с безопасностью гостей и участников турнира

Евро-2012 стали ведущими темами для обсуждения во время
расширенного заседания Регионального межведомственного
координационного штаба по вопросам безопасности и правопорядка,
которое состоялось под руководством председателя Донецкой
облгосадминистрации А. Шишацкий.

Как сообщили в пресс-службе ОГА, участие в работе
координационного штаба также приняли первый заместитель председателя
Донецкой облгосадминистрации С. Дергунов, заместитель председателя-
руководитель аппарата Донецкой облгосадминистрации В. Фомин,
Донецкий городской голова А. Лукьянченко, начальник Управления
Службы Безопасности Украины в Донецкой области А. Якименко,
начальник ГУ МВД Украины в Донецкой области В. Дубовик, начальник
ГУ МЧС Украины в Донецкой области Н. Ильченко, начальник Донецкого
пограничного отряда Ю. Лисюк, прокурор Донецкой области
В. Вишинский, а также главы горсоветов и райгосадминистраций,
руководители структурных подразделений центральных органов
исполнительной власти, члены Регионального межведомственного
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координационного штаба по вопросам безопасности и правопорядка,
руководители предприятий и организаций.

Выступая перед участниками заседания в начале мероприятия,
А. Шишацкий обратил внимание всех присутствующих на то, что вопрос
безопасности участников и гостей европейского футбольного первенства
является одной из основных задач как региональной власти так и
правоохранительных органов и соответствующих служб. Губернатор также
отметил необходимость разработки в регионе комплекса мер, который
позволит создать безопасные условия для пребывания всех, кто примет
участие в таком полномасштабном мероприятии, как Евро-2012.
«Надеюсь, что слаженная и скоординированная работа региональной
власти и правоохранительных органов станут залогом успешного и
безопасного проведения турнира», – подчеркнул А. Шишацкий

Глава области также отметил, что от результатов работы, связанной с
обеспечением правопорядка и недопущения проявлений терроризма
зависит жизнь и здоровье людей. «Об этом мы не должны забывать ни на
минуту», – сказал он.

В ходе заседания его участниками были рассмотрены вопросы
антитеррористического обеспечения проведения финальной части Евро-
2012 в Донецкой области.

Также во время заседания Регионального штаба были заслушаны
доклады руководителей областных подразделений правоохранительных
органов, МЧС и пограничной службы относительно состояния готовности
к выполнению своих обязанностей во время проведения в регионе игр
Евро-2012.

Как отметили участники заседания, в последнее время на уровне
регионального межведомственного координационного штаба совместно с
областными и городскими структурными подразделениями, а также
руководителями объектов и служб безопасности объектов Евро-2012
города Донецка проведена масштабная организационная работа по
подготовке к турниру.

В частности, разработаны и утверждены концепция безопасности,
медицинская концепция, концепция официальной Фан-зоны, комплексная
схема организации движения в 1,5 км зоне вокруг стадиона «Донбасс
Арена», создано 20 оперативных штабов на официальных объектах Евро-
2012 и объектах массового пребывания людей, разработаны объектные
планы безопасности официальных мест турнира.

На сегодня, согласно Интегрированной национальной концепции
безопасности Евро-2012, реализуется региональный план мероприятий,
которым предусмотрено совместная отработка вопросов общественной
безопасности во время проведения турнира на уровне командно-штабных и
тактико-специальных учений и тренировок (В Донецке поговорили о
безопасности гостей Евро-2012 //
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Донбасс(http://donbass.ua/news/region/2012/04/11/v-donecke-pogovorili-o-
bezopasnosti-gostei-evro-2012.html). – 2012. – 11.04).

* * *
Ремонт и благоустройство внутригородских дорог и трасс областного

значения является одним основных вопросов, которые Донецкая область
должна решить до начала Чемпионата Европы по футболу. Об этом сказал
председатель Донецкой областной государственной администрации
А. Шишацкий.

По мнению губернатора, наиболее проблемными местами на
сегодняшний день является состояние участка Запорожской трассы возле
базы «Кирша» и Ясиноватская развязка.

Кроме того, губернатор обратил внимание на необходимость
приведения в надлежащее состояние трассы в районе населенного пункта
Успенка, который расположен на въезде в область со стороны Российской
Федерации.

Глава области отметил, что в сфере дорожного строительства и
реконструкции автодорог сложилась напряженная ситуация с
финансированием. При этом, заверил председатель облгосадминистрации,
вопросы с ремонтом дорого активно решаются (Губернатор поставил
задачу к Евро-2012 отремонтировать основные дороги. В рамках
средств // Остров (http://www.ostro.org/news/article-373153). – 2012. –
12.04).

* * *
У Донецьку триває будівництво дороги в обхід приймаючого стадіону

«Донбас Арена». На зведенні шляхопроводу задіяно понад півтори сотні
будівельників. Про це розповів начальник БУ-1 ТОВ «Дорожнє
будівництво «Альтком» О. Валуйкін, повідомили у прес-службі
підприємства. За словами фахівця, наразі на об’єкті тривають земляні
роботи та створення інженерних мереж.

 «На будівництві дороги в обхід стадіону «Донбас Арена»
виконуються земляні роботи, готується основа, прокладаються
комунікації. На об’єкті задіяно 150 чоловік», – зазначив О. Валуйкін
(Дорогу в обхід «Донбас Арени» будують 150 чоловік // Інформаційний
центр «Україна-2012» (http://ukraine2012.gov.ua/news/190/52702). – 2012.
– 11.04).

* * *
Специальную программу к Евро-2012 готовят донецкие учреждения

культуры.
Так, именно во время чемпионата состоится премьера новаторского

балета «Форвард». Оркестр донецкой филармонии уже завершил
студийную запись музыки к балету. В записи задействованы также хор и
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орган. Кроме того, звуковую палитру музыкального произведения
дополнят реальные и специально обработанные звуки настоящего
стадиона.

Идея создания балета принадлежит художественному руководителю
оперного театра В. Писареву, а музыку к балету написала наша землячка
А. Комликова.

В основе либретто – реальные факты футбольной истории Донбасса.
Кроме того, гостям Евро-2012 филармония предложит разнообразные
программы, среди которых – выступление камерного ансамбля «Виола»,
«Септет-джаз» под руководством А. Куслина, симфонический концерт,
трио бандуристок «Співаночки» и др. (В Донецке к Евро-2012 готовят
премьеру «футбольного» балета //
Донбасс(http://donbass.ua/news/region/2012/04/13/v-donecke-k-evro-2012-
gotovjat-premeru-futbolnogo-baleta.html). – 2012. – 13.04).

* * *
Как заявил начальник управления правозащитной деятельности,

противодействия коррупции и преступности в сфере транспорта
прокуратуры Харьковской области А. Рыжков, все объекты, которые
строят, ремонтируют и реконструируют в рамках подготовки к Евро-2012
за государственные деньги, пока проверять не будут.

По его словам, обычно сотрудники прокуратуры проверяют, законно
ли потрачены государственные деньги совместно с Государственной
финансовой инспекцией.

«В Госфининспекции подписан приказ о том, что до момента
проведения Еврочемпионата проверки всех объектов, которые
финансируются в рамках этой программы, будут приостановлены. Это
нужно для того, чтобы не приостановить темпы строительства и
соответственно не срывать чемпионат. Поэтому, как только проходит
чемпионат, мы выходим на проверку и расставим все точки над «і», –
объяснил А. Рыжков (Объекты Евро-2012 прокуратура пока проверять
не будет // Время (http://timeua.info/120412/57828.html). – 2012. – 12.04).

* * *
Туристические брошюры накануне Евро-2012 подготовят для гостей

Харькова на английском, русском и немецком языках. Об этом сообщил
директор Департамента Евро-2012 Харьковского горсовета
А. Нечипоренко.

Англоязычную версию брошюры представили в марте на
международной туристической выставке в Берлине. В апреле выйдет
русская версия, а немецкую выдадут в начале мая.

В буклетах туристы найдут короткое описание истории Харькова, его
достопримечательностей, перечень событий, которые ежегодно
отмечаются в городе, контакты заведений культуры, медицины,
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развлекательных заведений. Кроме того, брошюры содержат информацию,
как добраться из аэропорта до нужного места, где обменять валюту.
Туристы смогут посмотреть городские транспортные маршруты, узнать о
месте расположение дипломатических представительств в Харькове.
Кроме того, в брошюрах есть карта центра города.

Буклеты будут распространяться в 20 туристических
информационных центрах города уже в мае (Путеводитель по Харькову
для гостей Евро-2012 подготовят на трех язиках // Ирта-faxи
(http://irtafax.com.ua/news/2012/04/2012-04-12-26.html)).

* * *
В Харьков прибыли 40 контейнеров с оборудованием для работы

медиацентра Евро-2012. Об этом сообщил директор Департамента по
подготовке и проведению Евро-2012 Харьковского горсовета
А. Нечипоренко. По словам А. Нечипоренко, все оборудование
предоставила УЕФА.

При этом, из бюджета города для медиацентра было выделено
1,8 млн грн. Центр будет рассчитан на 500 рабочих мест для журналистов:
240 на первом этаже и 260 – на втором.

На прилегающей к медиа-центру территории уже смонтирован и
собран двухъярусный центр телерадиотрансляции, который будет
обеспечивать телеоператоров сигналом. Здесь будут располагаться узлы
усиления и антенные установки. Через Власовский переулок от центра
телетрансляции к стадиону переброшен энергомост для
12 телетрансляторов. По мосту пройдет оптоволоконный кабель, который
будет обеспечивать центр связью.

На территории будут расположены два резервных дизель-генератора,
которые будут обеспечивать автономное энергоснабжение в случае сбоя
питания. Мощность генераторов производства Бельгии – по 200 кВт
каждый.

Как писали ранее, медиацентр обещали оборудовать солнечными
батареями. На крыше должны были установить специальную ферму,
которая будет производить электроэнергию и полностью обеспечит
жизнедеятельность объекта (В Харьков прибыло оборудование для
медиацентра Евро-2012 // Комментарии: Харьков
(http://kharkov.comments.ua/news/2012/04/13/102403.html)).

* * *
Дні матчів фінальної частини Чемпіонату Європи з футболу в Харкові

не будуть вихідними. Про це у прес-центрі Харківської міської ради
повідомив директор Департаменту з питань підготовки Євро-2012 з
футболу О. Нечипоренко.

Він зазначив, що за чотири години до матчу рух у півторакілометровій
зоні навколо стадіону «Металіст» буде припинятися. Але враховуючи, що
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матчі починатимуться о 20:45, то більшість людей встигне дістатися
додому після роботи. О. Нечипоренко також нагадав, що з трьох матчів, які
проходитимуть у Харкові, два випадають на суботу та неділю.

За словами директора департаменту, усі станції метро на час матчів
працюватимуть у штатному режимі, крім ст. м. «Спортивна» і
«Метробудівників ім. Ващенка» (Дні матчів Євро-2012 у Харкові
вихідними не будуть // Євро-2012
(http://2012ua.net/news/dni_matchiv_evro_u_kharkovi_vikhidnimi_ne_budut/
2012-04-13-9655)).

* * *
Харьков закупит металлические ограждения на 520 тыс. грн, чтобы

обеспечить безопасность дорожного движения во время массовых
мероприятий. Об этом в ходе заседания постоянной комиссии по вопросам
градостроительства, архитектуры и земельных отношений сообщил
директор Департамента транспорта и связи Харьковского горсовета
С. Дульфан.

По его словам, в преддверии чемпионата Европы по футболу 2012 г.
на некоторых участках дорог в Харькове необходимо установить
металлические ограждения, чтобы на время массовых мероприятий
разграничить транспортные и пешеходные потоки. В частности,
металлическим барьером необходимо оградить ул. Плехановскую на
участке от ул. Кирова до стадиона «Металлист». Общая длина ограждения
– 180 м.

«Эти ограждения останутся нам на будущее и будут востребованы при
проведении различных других массовых мероприятий», – подчеркнул
С. Дульфан (Плехановскую на Евро-2012 оградят металлическими
барьерами // "STATUS QUO"
(http://www.sq.com.ua/rus/news/obschestvo/13.04.2012/plehanovskuyu_ograd
yat_metallicheskimi_barerami_vo_vremya_evro_2012)).

* * *
В преддверии чемпионата Европы по футболу в Харькове стартуют

Дни голландской культуры.
Праздник стартует 22 апреля и пройдет при участии посла

Нидерландов в Украине П. Волтерса. В программе – неделя голландского
кино в кинотеатре «Боммеръ», цветочное шоу и мастер-класс от
нидерландских флористов. Кроме того, на площади Свободы состоится
детский футбольный конкурс.

– Участвовать в празднике сможет любой желающий, – рассказал
директор Департамента по вопросам подготовки Евро-2012 по футболу
А. Нечипоренко. – Ограничения – только в возрасте. Организаторы пока не
решили, дети какого возраста – до 10 или до 12 лет – будут принимать в
нем участие. Суть мероприятия в том, что тренеры будут  показывать ряд
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упражнений, а дети должны будут в точности их повторить. Думаю, что в
конкурсе будут участвовать ученики школ Харькова и области.

Знакомством с культурой Нидерландов Харьков не ограничится. По
словам А. Нечипоренко, харьковские предприниматели хотят провести дни
немецкой, португальской и датской культур (Ковальская Е. В Харькове
голландцы устроят турнир для детей // Вечерний Харьков
(http://vecherniy.kharkov.ua/news/62488). – 2012. – 12.04).

Проблеми

Віце-прем’єр-міністр України Б. Колесніков повідомив, що до
10 травня 2012 року на стадіоні у Львові залишається завершити
оздоблювальні роботи на площі 400 м кв.

«Це єдина проблема», – сказав Б. Колесніков, відповідаючи
журналістам на питання, чи має УЄФА значні зауваження до підготовки
інфраструктури Львова до Євро-2012.

«Якщо Україна змогла за 18 місяців збудувати чотири міжнародні
аеропорти і три злітно-посадкові смуги, то Україна зможе зробити
необхідні роботи на стадіоні до 10 травня», – запевнив віце-прем’єр-
міністр (Б. Колесніков назвав єдину проблему Львова до Євро-2012 //
Zaxid.net
(http://zaxid.net/home/showSingleNews.do?kolesnikov_nazvav_yedinu_proble
mu_lvova_do_yevro&objectId=1252456). – 2012. – 12.04)).

* * *
 Проституция может не быть негативным фактором для болельщиков,

которые приедут на Евро-2012. Такое мнение в ходе пресс-конференции
сообщил руководитель управления отдела связей с общественностью МВД
Украины В. Полищук.

«Те люди, которые приедут к нам на Евро-2012, вряд ли будут
негативно относиться к проституции. В некоторых странах, и это известно,
проституция легализирована», – отметил В. Полищук.

Однако несмотря на отношение европейских фанов, руководство
Киевской милиции, по словам г-на Полищука, активизирует свои действия
относительно предотвращения правонарушений.

«У нас будет очень серьезный период во время Евро-2012. Там будут
вопросы относительно стихийной торговли, борделей…которые попадут в
глаза иностранным болельщикам», – сказал В. Полищук (Проституция не
будет негативным явлением для фанов Евро – МВД // Независимое
Бюро Новостей (http://nbnews.com.ua/news/36529). – 2012. – 12.04).
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* * *
З українських міст Львів найменше готовий до Євро-2012 – зокрема, у

тому, що стосується доступності інфраструктури міста для людей з
обмеженими можливостями, заявив під час наради у Львові народний
депутат, президент Національного комітету спорту В. Сушкевич.

Свою критику Львова В. Сушкевич зосередив на доступності
львівської інфраструктури для інвалідів. Так, за його словами, це – єдине
місто, де не працює спеціальний комітет з питань доступності для
інвалідів, а у Львові після ремонтів з’являються нові бордюри.

На противагу Львову нардеп навів приклад Донецька: місцевий
стадіон, за його словами, повністю відповідає усім вимогам щодо
доступності, і тому донецька компанія, яка його будувала, виконала
хорошу роботу. «У Львові теж стадіон будували донецькі», – відповів на
це Президент України В. Янукович, котрий проводив нараду.

У відповідь також присутній на нараді мер Львова А. Садовий
подякував В. Сушкевичу за критику і пообіцяв, що в подальшій підготовці
– зокрема, організації фан-зони до Євро-2012 – її обов’язково буде
враховано. «Проект фан-зони буде максимально доступним за усіма
моментами», – запевнив міський голова.

Своєю чергою, міністр інфраструктури Б. Колесніков також вкотре
розкритикував підготовку Львова, наголосивши на тому, що свого часу
Львів обіцяв самостійно збудувати стадіон, про що є відповідний
гарантійний лист від 2007 року. «Вони не зробили жодного кроку», –
заявив Б. Колесніков про місцеву владу, додаючи, що проведе нараду з
представниками місцевого самоврядування щодо підготовки до Євро-2012
(Нардеп: Львів найменше готовий до Євро-2012 для інвалідів // Zaxid.net
(http://zaxid.net/home/showSingleNews.do?nardep_lviv_naymenshe_gotoviy_
do_yevro_dlya_invalidiv&objectId=1252488). – 2012. – 12.04).

* * *
Харьковская  областная прокуратура проверила законность

использования государственных средств при подготовке ряда объектов
чемпионата Европы по футболу. Нарушения были обнаружены в
харьковском аэропорту и на проспекте Гагарина.

В рамках подготовки к Евро-2012 из госбюджета на развитие
автодорожного комплекса, строительство метрополитена и аэродрома
было выделено около 800 млн грн. После проверки, которую провела
Госфининспекция в харьковском аэропорту, в прокуратуру области
поступили материалы о нарушениях в части объема выполненных работ на
этом объекте.

– Генподрядчиком были выполнены работы по снятию грунта,
которые не были учтены в проектно-сметной документации, – уточнил
начальник управления правозащитной деятельности, противодействия
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коррупции и преступности в сфере транспорта прокуратуры Харьковской
области А. Рыжков.

Однако, по данным прокуратуры, экспертиза показала, что без снятия
грунта дальнейшие работы были бы невозможны. Поэтому в проектно-
сметную документацию были внесены соответствующие изменения,
утвержденные  Кабмином.

 Госфининспекция обнаружила нарушения и при реконструкции
проспекта Гагарина. Было установлено, что на участке от
ул. Аэрофлотской в сторону проспекта 50-летия СССР отсутствуют
декоративные металлические элементы на троллейбусных столбах,
которые значатся в акте выполненных работ. По данному факту
прокуратура области возбудила уголовное дело по ч. 2 ст. 364
(«злоупотребление служебным положением») и ч. 2 ст. 366 («служебный
подлог») Уголовного кодекса Украины и в отношении должностных лиц
Службы автомобильных дорог в Харьковской области, которые
подписывали акты приема работ. По словам А. Рыжкова, сейчас
следственные действия по этому делу приостановлены, так как заказчик
оспорил постановление о возбуждении уголовного дела в суде.

– Но польза от действий прокуратуры уже есть: на сегодняшний день
все недостающие декоративные элементы установлены, – сказал
А. Рыжков (Пилипенко М. На объектах Евро-2012 обнаружены
нарушения // Вечерний Харьков (http://vecherniy.kharkov.ua/news/62483).
– 2012. –  12.04).

* * *
У Харкові вдалися до тотальної економії на ліках для бригад швидкої

допомоги. Представники незалежних профспілок впевнені, що чиновники
заощаджують гроші, аби забезпечити їх ліками на період Євро-2012.

«Тотальна економія» на ліках для «швидкої» в Харкові почалася
наприкінці минулого року. Фельдшер і лідер солідарної профспілки
працівників швидкої меддопомоги В.  Білоус розповів, що тоді валізи
лікарів взагалі були порожні: «Ми сподівалися, що в лютому, як обіцяло
керівництво, відновляться тендерні закупівлі. Але ситуація з ліками не
змінилася, та ще нам заборгували «святкові» та «нічні» доплати, каже
В. Білоус. Він переконаний, що місцеві чиновники хочуть «приберегти
ліки до Євро-2012».

В. Білоус продемонстрував валізу з ліками та медзасобами – там
фактично лише третина з майже 80 необхідних найменувань. Відсутні такі
важливі препарати екстреної допомоги як засоби проти аритмії, серцеві
глюкозиди, гормони. «Приміром, ренальган, який вкрай необхідний в разі
високої температури в дітей. Немає. Його можна замінити анальгіном, але і
його нам не завжди видають. Ось, сьогодні дали по дві ампули на кожну
бригаду. Це керівництво придбало на кошти, які співробітники кожного
місяця здають на «господарські потреби» підстанції».
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Як каже фельдшер, часто відсутні навіть йод, лейкопластир, катетери.
Бинти співробітники іноді ріжуть з марлі. Багато що з цього лікарі
вимушені купувати за свій кошт». Колеги В. Білоуса з Києва та Запоріжжя,
теж члени незалежних профспілок, дивуються «харківською унікальною
ситуацією». Фельдшер Київської швидкої С. Єфанов заявив, що в його
бригаді «завжди є те, що потрібно»: «Що таке дві ампули анальгіну? Це
смішно! В нас по 12-14 ампул. Як так немає фізіологічного розчину? Це ж
дешеві препарати!» Фельдшер запорізької швидкої В. Удовиченко може
поскаржитися тільки на відсутність обладнання в машинах: «З ліками, не
скажу, що на «відмінно», але міська влада нас забезпечує в повному
обсязі!», – каже вона.

У своїй відповіді Департамент охорони здоров’я мерії Харкова
інформацію незалежних профспілок про «неповні лікарські валізи
швидкої» напередодні Євро-2012 назвав «такою, що не відповідає
дійсності». Департамент стверджує, що, приміром, фізіологічний розчин на
підстанціях є – приблизно 140 пляшок та майже 2120 ампул. Відповідно до
бухгалтерських звітів, зараз на кожній з 10 підстанцій «швидкої» є в
наявності лікарські засоби на суму в 20 тис. грн: «Станом за квітень
виділено з місцевого бюджету на придбання ліків на загальну суму в
143338,23 грн». Департамент підсумовує, що забезпеченість «швидкої»
лікарськими засобами зараз на рівні 85 % від переліку, встановленого
урядом.

Головним документом, який регламентує, які саме ліки та обладнання
мають бути в розпорядженні лікарів «швидкої», є наказ № 500
Міністерства охорони здоров’я. Якщо якісь ліки відсутні, як каже експерт
Харківської правозахисної групи Л. Клочко, це, як мінімум, свідчить про
невиконання чиновниками своїх службових обов’язків. «Як максимум,
йдеться про порушення кількох статей Конституції, які гарантують
українцям право на життя та на надання медичної допомоги», – каже
Л. Клочко. Проте, за її словами, притягнути до відповідальності
чиновників досить складно: «Медикаментами швидкі забезпечені так, як
того воліє місцева влада. МОЗ не може примусити місцеве самоврядування
щось робити. Цей наказ не зареєстрований в Мін’юсті». Вільна профспілка
медпрацівників України домагатиметься цієї реєстрації. «Коли Мін’юст
затвердить, що саме має бути в валізі лікаря, та як має працювати швидка
допомога, тоді профспілки докладуть усіх зусиль, аби цей документ
повністю виконувався», – заявив DW голова організації О. Панасенко
(Харківські лікарі «швидкої» заявляють, що у них немає ліків через
економію до Євро-2012 // Корреспондент.net
(http://ua.korrespondent.net/dw/1339251-harkivski-likari-shvidkoyi-
zayavlyayut-shcho-u-nih-nemae-likiv-cherez-ekonomiyu-do-evro-2012). –
2012. – 12.04).

http://ua.korrespondent.net/dw/1339251-harkivski-likari-shvidkoyi-zayavlyayut-shcho-u-nih-nemae-likiv-cherez-ekonomiyu-do-evro-2012
http://ua.korrespondent.net/dw/1339251-harkivski-likari-shvidkoyi-zayavlyayut-shcho-u-nih-nemae-likiv-cherez-ekonomiyu-do-evro-2012
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* * *
Донецкая область – самая загруженная по промышленности. Здесь

производят 20 % ВВП. Однако и травматизм здесь самый высокий в
Украине.  Только в прошлом году более тысячи случаев,  139 погибших.

На время Евро-2012, чтобы улучшить экологию и избежать
несчастных случаев, свернут работу почти всех старых линий и цехов. Так,
на Донецком металлургическом заводе остановят мартен и прокат, в
Енакиево – аглофабрику. Отменят взрывные работы на шахтах,
производство на химических и коксохимических заводах. Уже с первого
мая госгорпромнадзор работает на чрезвычайном положении.

«Это уже с начала мая и донца июня будем так работать.
Руководители госпромнадзора вообще в отпуск уходить не будут. Нужно
договориться с  собственниками о прекращении работы производств», –
пояснил А. Хохотва, начальник Госгорпромнадзора Украины. После же
чемпионата разработают программу сокращения травматизма. В первую
очередь будут бороться с несчастными случаями на шахтах. Ведь именно
там количество аварий и смертность особенно велики – миллион тонн
добытого угля уносит  три жизни. Чтобы исправить ситуацию,  используют
опыт частных компаний. Они уже разработали  и три правила соблюдения
техники безопасности: ответственность самого сотрудника, руководителя
и невозможность выполнения задания, если  оно предполагает нарушение
правил охраны труда. А каждому сотруднику периодически показывают
фильмы, в ходе которых  воспроизводятся  несчастные случаи на
производстве.

После «распространения фильмов» на предприятиях планируют
развернуть широкую кампанию в СМИ. Ведь сейчас по телевидению очень
мало говорят о правилах безопасности на производстве. Займутся
госгорпромнадзор с областной администрацией и копанками. С теми, что
появляются в зонах добычи действующих шахт,  обяжут бороться
владельцев или директоров угольных предприятий. Остальные же
предприятия ликвидируют с помощью милиции или попытаются
легализовать – заставить зарегистрироваться и заключить договор с
горноспасателями.

«Вот на последней сессии мы предоставили недра 28 компаниям. То
есть, мы заставляем их работать легально», – подчеркнукл С. Дергунов,
первый заместитель председателя Донецкой областной администрации.

На самих же предприятиях отмечают, что  им мешают действовать
строго по закону устаревшие нормы. Например, за обслуживание
взрывных работ на шахтах нужно  платить деньги научным институтам.
Однако современные технологии позволяют провести их без ученых и
быстрее. Другая  норма, наоборот, требует ужесточения – компании
предлагают ввести ограничение суточной добычи в лавах с повышенным
содержанием метана.  Госгорпромнадзор и областная администрация
пообещали выходить и с законодательными инициативами,  и предлагать
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новые нормы народным депутатам (В Донецкой области на время Евро-
2012 остановят вредное производство // Донбасс
(http://donbass.ua/news/region/2012/04/12/v-doneckoi-oblasti-na-vremja-
evro-2012-ostanovjat-vrednoe-pr). – 2012. – 12.04).

* * *
Голова Житомирської облдержадміністрації С. Рижук розповів, що

для нього лишається проблемним питанням ремонту стадіону «Полісся».
«Поки ми не справляємося з цією проблемою. На сесії ми виділимо ще

мільйон для стадіону. Пізніше ми виділимо ще гроші, а також будемо
чекати на кошти і від держави», – сказав губернатор.

За його словами, зараз не можна розпорошувати гроші, які призначені
на ЄВРО-2012 і ми мусимо потерпіти.

«Ми ще не встигли виділити гроші, як вже біжать контролювати. Для
того, щоб створити футбольну команду, потрібно виділити 50 млн доларів.
Ми цього не потягнемо. Але південну частину стадіону я дуже хочу
зробити», – наголосив С. Рижук.

Нагадаємо, що С. Рижук запевняв, що ганяти у футбол на
відремонтованому стадіоні можна буде вже буде цього літа.

«Ми виділимо гроші на реконструкцію восени, а вже літом будемо
ганяти у футбол там», – обіцяв С. Рижук (С. Рижук не готовий
відремонтувати стадіон через ЄВРО-2012? // ZНitomirNEWS.com
(http://www.zhitomirnews.com/novini/15244-rizhuk-ne-gotovijj-
vidremontuvati-stadion-cherez.html). – 2012. – 12.04).
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